



# 中國香港羽毛球總會有限公司

香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓 2005 室

電話：(852) 2504 8318

傳真：(852) 2882 8450

## 中國香港羽毛球代表隊(港隊)定義

1. 中國香港代表隊運動員必須接受由中國香港羽毛球總會認可的精英培訓；及
2. 曾經代表中國香港羽毛球總會參加由世界羽聯/亞洲羽聯以及洲際羽聯認可的賽事；或世界排名積分的國際職業運動員成人賽事(Open)；及
3. 曾在香港體育學院接受每週不少於 25 小時訓練者。

### Definition of Hong Kong, China Badminton Team:

1. Athletes of Hong Kong, China Badminton Team must have received elite training endorsed by the Badminton Association of Hong Kong, China; and
2. Athletes must have represented Badminton Association of Hong Kong, China to participate Badminton World Federation/Badminton Asia Confederation and other Continental Confederation sanctioned competitions, or international adult world ranking competitions (Open); and
3. Athletes must have received training of minimum 25 hours per week at the Hong Kong Sports Institute.